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هدیه به خوانندگان

آیت الله شهید دستغیب)ره(: می خواهی بدانی آمرزیده  شده ای 
یا نه؟ ببین حال توبه داری یا نه؟ هرکس دید دلشکســته شده، 

بفهمد که می خواهند او را مورد رحمت قرار دهند.

اخبار ادبی و هنری

در پرتو وحی

عذاب بزرگ برای تفرقه و اختلاف افکنی
»مانند کســانی نباشید که پراکنده شدند و اختلاف کردند 

)آن هم( پس از آنکه نشــانه های روشــن )پروردگار( به آنان 

رسید. و آنها عذاب عظیمی دارند.«
آل عمران - 10۵

»حسین فهیمی« هنرمند جانباز
 به شهادت رسید

دکتر حســین فهیمی، فیلمساز، پژوهشــگر و جانباز ۷۰ درصد، شامگاه 
پنج شنبه ۲۵ آذر دار فانی را وداع گفت و به یاران شهیدش پیوست.

وی عضو هیئت علمی و مدیر گروه ســینما و مدیر ســابق حوزه ریاست 
دانشگاه سوره و مدیر پروژه فیلمسازی مشترك بین دانشگاه سوره و دانشگاه  

کنراد ولف آلمان بود.
مراســم تشییع شهید دکتر حسین فهیمی دیروز یکشنبه ۲۸ آذر ساعت 

۹ صبح از مسجد علی ابن ابی طالب)ع( شیراز برگزار شد.
مراسم سوم و هفتم آن شهید بزرگوار همان روز یکشنبه ۲۸ آذر از ساعت 
۱۵ الی ۱۶:۳۰ در مسجد دانشگاه واقع در خیابان جام جم شهر شیراز برگزار 

خواهد شد.
خانه هنرمندان بعد از نیم قرن

 به فیلم شکست خورده کارگزار رژیم پهلوی رسید!
در ادامه مشهورســازی کارگزاران ضدفرهنگی رژیم پهلوی، این بار خانه 
هنرمندان ایران قصد نمایش فیلم ناکام و شکست خورده فرخ غفاری را دارد.
به گزارش خبرنگار کیهان، سینماتک خانه هنرمندان درحالی قصد دارد 
فیلم »شب قوزی« را در تازه ترین برنامه خود نمایش دهد که به اعتراف منابع 
خبری مختلف، ازجمله وب ســایت خانه هنرمندان، این فیلم در زمان اکران 
شکست خورده بود و اقبالی را در پی نداشت. اساسا »شب قوزی« جزو آثاری 
بود که به تقلید از سینمای روشنفکری دهه های ۵۰ و ۶۰ میلادی اروپا ساخته 

شده بود و هم در گیشه و هم نزد منتقدان، شکست خورده بود. 
مسئولان خانه هنرمندان باید پاسخ دهند که چرا فیلمی فاقد ارزش از فرخ 
غفاری که یکی از کارگزاران فرهنگی رژیم شاه بود را آن هم بعد از گذشت نیم 

قرن، محل توجه قرار داده اند؟
نکته قابل تأمل این است که دانشکده سینماتئاتر دانشگاه هنر نیز چندی 
قبل با حضور مستندساز و منتقد فعال در شبکه سلطنتی انگلیس فیلم مستندی 

را درباره غفاری نمایش داده بود!
گفتنی است، فرخ غفاری یکی از کارگزاران فرهنگی رژیم شاه در تلویزیون 
و وزارت فرهنگ بود. وی همچنین قائم مقام مدیر عامل جشن هنر شیراز بود. 
جشنی که به خاطر مسائل ضداخلاقی و ضددینی، مشهور شد. وی در فیلم های 
خود که جزو جریان به اصطلاح موج نو محسوب می شدند نیز به طرح پررنگ 

موضوعات غیراخلاقی و تحقیر مذهب می پرداخت.
وحید جلیلی:

جشنواره عمار جهت ایجاد سازمان تماشا 
برای فیلم های انقلابی تلاش می کند

مســئولان برگزاری هفتمین دوره جشنواره مردمی فیلم عمار که به بیان 
سیاست ها و برنامه های این جشنواره پرداختند.

نشست خبری هفتمین جشنواره مردمی فیلم عمار، روز گذشته با حضور 
وحید جلیلی رئیس شورای سیاستگذاری، نادر طالب زاده دبیر جشنواره و رسول 

منفرد زاده دبیر اجرایی این جشنواره برگزار شد.
جلیلی در این نشســت گفت: بنا داریم در این بخش از ابوالقاسم طالبی 
و شــهید خزائی خبرنگار صدا و سیما که در سوریه به شهادت رسید،  تجلیل 
کنیم. مجموعه زنان انقلابی که در طول نهضت امام )ره( در حوزه های مختلف 
نقش آفرینی کردند تجلیل خواهند شــد. خانم دباغ از این جمله هســتند که 
ای کاش در زمان حیاتشــان این اتفاق می افتاد و البته تاثیر این افراد به دوره 

زندگیشان در این دنیا محدود نمی شود.
وی تأکید کرد: امروز چالش اصلی سینمای ایران دیگر سازمان تولید نیست 
بلکه سازمان تماشاست. اگر تعارفات را کنار بگذاریم، می بینیم که جریان های 
رســانه ای و فرهنگی خاصی توانسته اند در طی ۱۰ سال اخیر با حمایت های 
بی شائبه ای که از سوی قدرت ها از آن ها صورت گرفته است، سازمان تماشای 

متناسب با خود را ایجاد کنند.
دبیر دفتر مطالعات جبهه فرهنگی انقلاب گفت: جشنواره فیلم عمار تلاشی 
برای بازسازی سازمان تماشا فیلم های انقلاب است که در یکی، دو دهه اخیر 
به دلیل راهبرد غلط تهدیدمحور به شــدت ضربه دیده است. امیدوار هستیم 
که تلاش کســانی که از اقصی نقاط کشــور این بار بر زمین مانده را به دوش 
کشــیده و با همت خود کار می کنند به ثمر برسد و سینمای انقلاب اسلامی 

به مخاطب خودش برسد و ما نیز به شرایط طبیعی سینمای ایران برسیم.
نادر طالب زاده دبیر جشــنواره عمار نیز با اشاره به سکوت رسانه ای درباره 
حمایت تسلیحاتی و شیمیایی غرب از صدام گفت: پیگیری این موضوع اول به 
دولت، بعد به دادگاه های بین المللی و بعد هم به رسانه ها برمی گردد. این حقوق 
ایران است که نباید اینقدر بی ارزش باشد. من نمی فهمم چطور می توانیم اینقدر 
منفعل باشیم، انگار بعضی ها حرام خورده اند که زبانشان باز نمی شود، در این 
شرایط امید رهبر معظم انقلاب به این نسل جوان است که از طریق فیلمسازی 
و مستندسازی کاری کنند.منفردزاده هم درباره جزئیات این دوره از جشنواره 
عمار گفت: فراخوان جشنواره شهریور امسال منتشر شد و تا یک الی دو هفته 
گذشــته نیز پذیرای آثاری بود که به دبیرخانه ارسال می شدند در مجموع دو 
هزار و ۹۶۰ اثر به دبیرخانه رســید که نسبت به سال گذشته با افزایش ۵۰۰ 
اثری به لحاظ کمیت مواجه بود، در بخش فیلم، هزار و ۳۰۰ اثر، در بخش ۶۱۰ 
مستند فیلم، ۲۲۰ نماهنگ، ۲۷۰ فیلم داستانی، ۱۶4 پویانمایی و انیمیشن و 
4۷ اثر در بخش برنامه تلویزیونی به دبیرخانه ارسال شد. بیشترین موضوعات 
در ارتباط با بیداری اسلام، تاریخ معاصر و جنگ نرم بوده است. همچنین لازم 
است بگویم ۲۵ فیلمنامه نیز به دبیرخانه ارسال شده است و تولیدات رادیویی 
که بخش جدیدی است ۲۹۸  اثر بوده و همچنین در ادامه شاهد 4۸ نقد و مقاله 
خواهیم بود؛ اقلام تبلیغی ۳4۰ و لوح نگار ۲۵ اثر هســتند. افتتاحیه جشنواره 
مردمی فیلم عمار ۸ دی ماه در سالن فلسطین برگزار می شود و اختتامیه در 

۱۷ دی ماه در مجموعه فرهنگی شهدای سرچشمه خواهد بود.
اهانت زنجیره ای ها 

به یک مجری!
پــس ازانتقاد برنامه دورهمی از سازشــکاری برخی مدیران، روزنامه های 

زنجیره ای، این برنامه و مجری اش را هدف استهزاء و فحاشی قرار دادند.
انتقاد مدیری  و اشــاره او به شجاعت و ایثار رزمندگان هشت سال دفاع 
مقدس، به مذاق زنجیره ای ها و اذنابشان در فضای مجازی خوش نیامده است.

برنتابیدن یک انتقاد ســاده در حالی اســت که  این جماعت سالهاست 
شعار »آزادی بیان« و »شنیدن صدای مخالف« را سر می دهند اما در عمل با 

کوچکترین انتقادی برآشفته شده و به مخالفان خود توهین می کنند.
عزاداری تلویزیون منافقین

 برای تکفیری های تروریست!
منافقین نیز همپای اربابان غربی و عبری و عربی خود، در عزای شکست 

تکفیری های تروریست در حلب، رخت عزا به تن کردند.
شــبکه تلویزیونی منافقین با پخش اخبــار و برنامه های جهت دار ضمن 
پوشش شکست گســترده تروریست های تکفیری سعی کرد به مظلوم نمایی 
بــرای این آدم کش های بین المللی بپردازد.منافقین در ابتدای شــروع بحران 
سوریه، در پیامی آشکار به تروریست ها، خواهان شرکت در جنگ علیه مردم 
سوریه شدند.منافقین گمان می کردند که تروریست ها با یاری غرب و اسرائیل 
به زودی به کل سوریه دست می یابند و به حامیان منافقشان که در عراق دربدر 

شده بودند، پایگاهی را در داخل سوریه اختصاص می دهند.
در طول هشــت ســال دفاع مقدس، منافقین نقش بازوی جاسوســی و 

تروریستی، ارتش بعث عراق را ایفا می کردند.

در دیدار با آمانو

روحانی: اقدامات آمریکا مغایر برجام است
گزارش  آژانس باید بی طرفانه باشد

رئیس جمهور با بیان اینکه اقدامات اخیر آمریکا 
بویژه تمدید قانون »آیسا«، مغایر با برجام است، 
گفت:مســیری که آمریکا در قبال ایران درپیش 
گرفته، موجب کاهش اعتماد جهانی نسبت به دولت 

آمریکا خواهد شد.
حســن روحانی روز یکشنبه در دیدار »یوکیا آمانو« 
مدیر کل آژانس بین المللی انرژی اتمی گفت: جمهوری 
اســلامی ایران همواره به دنبال توســعه روابط مثبت و 
فنی با آژانس بین المللی انرژی اتمی بوده و در آینده نیز 
به همکاری های خود با این نهاد بین المللی در چارچوب 

مقررات، ادامه خواهد داد.
روحانی پایداری برجــام را در گرو پایبندی تمامی 
طرف ها به تعهداتشــان دانست و تأکید کرد: جمهوری 
اسلامی ایران تا زمانی که طرف های مقابل به تعهدات خود 
در برجام پایبند باشند، به تعهدات خود عمل خواهد کرد.
رئیس  جمهور افزود: اقدامات اخیر آمریکا بویژه تمدید 

قانون »آیسا«، مغایر با برجام است.
روحانی تأکید کرد: مسیری که آمریکا در قبال ایران 
در پیش گرفته، موجب کاهش اعتماد جهانی نسبت به 

دولت آمریکا خواهد شد.
رئیس جمهور با اشاره به اینکه آژانس بین المللی انرژی 
اتمی باید به وظایف خود در راستای پایداری برجام عمل 
کند، گفت: گزارش های آژانس باید فنی و بی طرفانه بوده 
و انتظار داریم، آژانس در زمینه همکاری های فنی، کسب 
فناوری صلح آمیز هسته ای و تجارت هسته ای نیز به وظیفه 

خود به خوبی عمل کند.
روحانی همچنین با بیان اینکه آژانس بین المللی انرژی 

اتمی یکی از نهادهای مهم بین المللی برای اطمینان بخشی 
به مردم جهان در زمینه سلامت  زیست محیطی و کنترل 
تسلیحات خطرناك اتمی است، اظهار امیدواری کرد: ایران 
و آژانس بین المللی انرژی اتمی بتوانند همکاری های فنی 
خوبی در زمینه تولید پیشران های هسته ای برای حمل و 
نقل دریایی با یکدیگر داشته باشند.به گزارش مهر، »یوکیا 
آمانو« مدیر کل آژانس بین المللی انرژی اتمی نیز در این 
دیدار با تأکید بر اینکه جمهوری اســلامی ایران از زمان 
اجرای برجام به تمامی تعهدات خود در این توافق به خوبی 
عمل کرده اســت، گفت: برجام یک دستاورد بزرگ بود 
کــه آژانس بین المللی انرژی اتمی با همه توان از اجرای 

 آن حمایت می کند.
مدیر کل آژانس بین المللی انرژی اتمی خاطر نشان 
کــرد: پایبندی طرفین به اجرای تعهدات خود در برجام 

بسیار حائز اهمیت است.

آمانو با اشاره به ضرورت گسترش همکاری های ایران 
و آژانس بین المللی انرژی اتمی، افزود: اطمینان می دهیم 
که در آینده آژانس به عنوان سازمان بی طرف و فنی به 

کار خود ادامه خواهد داد.
صالحی: دستمان بسته نیست

علی اکبر صالحی رئیس سازمان انرژی اتمی پس 
از دیدار و گفت وگو بــا یوکیا آمانو مدیرکل آژانس 
بین المللی انرژی اتمی در محل این سازمان و در جمع 
خبرنگاران گفت: خوشبختانه گزارش های آژانس از 
بعد از اجرای برجام تا به امروز گزارش هایی بوده که 
در آن مطالــب مربوط به التــزام ایران به تعهداتش 
منعکس شــده و این نکته بســیار مهمی است که 
جمهوری اســلامی ایران هر آنچه را که وعده داده 
است عمل کرده و این مطلب در گزارش های آژانس 

منعکس شده است.

صالحی ادامه داد: با توجه به فرمان روحانی به سازمان 
انرژی اتمی و وزارت خارجه در مورد محتوای آن فرمان 
هم صحبت شد، به خصوص درباره پیشران ها صحبت هایی 
داشــتیم که به چه صورت این کار انجام می شود و چه 
تعهداتــی ما در قبال آن در چارچــوب آژانس خواهیم 
داشت.وی با بیان اینکه گلایه های خود را به آمانو منتقل 
کردیم تصریــح کرد ایران ناقض برجام نخواهد بود ولی 
دست ما هم بسته نیست و هر اقدامی که مقتضی باشد 
انجام خواهیم داد.یوکیا آمانو مدیرکل آژانس بین المللی 
انرژی اتمی همچنین بعد از ظهر یکشــنبه با حضور در 
وزارت امور خارجه با محمدجواد ظریف وزیر امور خارجه 

کشورمان دیدار کرد.
طرفین در این دیــدار در خصوص آخرین وضعیت 
توافق هســته ای و اجرای برجام گفت وگو و تبادل نظر 

کردند.

سی امین کنفرانس بین المللی وحدت اسلامی 
جهانی  مجمع  عمومی  مجمع  با حضور اعضای 
تقریب و علما و اندیشمندان بیش از 50 کشور 
جهان با عنوان »وحدت و ضــرورت مقابله با 
جریان های تکفیری« از پنج شنبه 25 تا شنبه 
27 آذرماه در ســالن اجلاس سران کشورهای 

اسلامی تهران برگزار شد.
به گــزارش خبرگزاری تقریب، حجت الاســلام 
والمسلمین حســن روحانی، رئیس جمهور کشورمان 
در مراســم افتتاحیه این کنفرانس، تصریح کرد: چه 
فاجعه ای بزرگی برای دنیای اسلام است که دشمنان 
توانسته اند گروه هایی از مسلمانان را جذب اندیشه های 
افراطی خود کنند و آنها را در مسیری قرار دهند که 
بنیان های فکری باطل را در ذهنشان القاء کنند و به 
جای کینه دشمنان، کینه یکدیگر را به دل گرفته ایم؟

وی اظهار داشت: مسؤلیت آنچه که امروز در جهان 
اسلام شاهد هستیم، در وهله اول بر عهده استعمارگران 
و اشــغالگران است؛ اما آیا ما علمای اسلام، حوزه های 
علمیه، مبلغین، نویسندگان و ... در فضای حقیقی و 

مجازی مسئولیتی بر دوش نداریم؟
حجت الاسلام والمسلمین روحانی تأکید کرد: امروز 
این شیعه و سنی نیستند که روبه روی هم ایستاده اند؛ 
این اســلام آمریکایی اســت که در برابر اسلام ناب 
محمدی ایستاده است؛ شیعه و سنی هر دو مسلمان 

و پیرو قرآن و سنت و پیامبر)ص( هستند.
آیت الله محســن اراکی، دبیــرکل مجمع جهانی 
تقریب مذاهب اسلامی نیز در مراسم افتتاحیه سی امین 
کنفرانس بین المللی وحدت اســلامی ابراز داشــت: 
تُکُمْ  براساس آیات کریمه قرآن از جمله »إنَِّ هَـذِهِ أمَُّ
هًًْ وَاحِدَهًْ وَأنَاَ رَبکُُّمْ فَاعْبُدُونِ« وحدت امت اسلامی   نه  أمَُّ
یک تاکتیک و نه حتی یک استراتژی درازمدت بلکه 
اساس موجودیت و هویت امت اسلامی   است؛ به گونه ای 
قُوا دِینَهُمْ وَکَانوُا  که براساس آیه کریمه »إنَّ الذَِّینَ فَرَّ
شِیَعًا لسَّْتَ مِنْهُمْ فيِ شَيْءٍ« تفرقه پراکنی، اختلاف و 
فرقه گرائی موجب قطع رابطه با رسول اکرم)ص( که 

اساس هویت جامعه اسلامی   است، می گردد.
وی خاطرنشــان کرد: حتی براســاس آیه کریمه 
ی بهِِ نوُحًا وَالذَِّي أوَْحَیْنَا  ینِ مَا وَصَّ نَ الدِّ »شَــرَعَ لکَُم مِّ
یْنَا بهِِ إبِرَْاهِیمَ وَمُوسَی وَعِیسَی أنَْ أقَیِمُوا  إلِیَْکَ وَمَا وَصَّ
قُوا فیِهِ« اساس همه ادیان الهی دعوت  ینَ وَلَا تتََفَرَّ الدِّ
به وحدت و پرهیز از تفرقه در دین است. لذا هرگونه 
پدیده یا گفتار و رفتاری که منشأ پراکندگی و نزاع در 
میان جامعه اسلامی شود با تعالیم اسلامی   و شریعت 

محمد)ص( در تضاد و تقابل است.
همچنین، شــیخ احمد بدرالدین حسون، مفتی 
اعظم ســوریه در این مراسم تاکید کرد: بیایید همه 
ســنت پیامبر)ص( را به پا داریم، بعد از پیروزی اخیر 
در حلب ثابت شــد که هلال شیعی در کار نبود بلکه 
بدر اسلامی باعث این پیروزی بود؛ این پیروزی را به 
رهبری و دولت و ملت ایران و سوریه تقدیم می کنیم و 
امیدواریم همه ما روز قدس گردهم آییم و نماز جماعت 
را به پا داریم، همانطور که رهبر معظم انقلاب اسلامی 

این وعده را داده اند.

چند تن دیگر از علما و اندیشمندان جهان اسلام، 
از دیگر سخنرانان روز نخست این کنفرانس بودند.

در دومین روز برگزاری این کنفرانس، کمیسیون های 
»اتحادیه جهانــی علمــای مقاومت«، »رویارویی با 
چالش های فراروی جهان اســلام«، »زن و خانواده«، 
»بررســی وضعیت اقلیت های مسلمان و درخواست 
برای رسیدگی به اقلیت مسلمان میانمار«، »رسانه« و 
»مساعی حمیده« با حضور علما و اندیشمندان جهان 
اسلام برگزار شد.رونمایی از موسوعه »السنهًْ النبویه 
فی المصادر المذاهب اسلامیه« و تقدیر از برگزیدگان 
بیش از ۹۱۹ اثر ارســال شده به جشنواره بین المللی 

فیلم وحدت، از دیگر برنامه های این کنفرانس بود.
مراسم اختتامیه ســی امین کنفرانس بین المللی 
وحدت اسلامی شامگاه شــنبه با سخنرانی چند تن 
اندیشمندان جهان اسلام، ارائه گزارش کمیسیون ها و 
صدور بیانیه  در سالن همایش های سازمان صداوسیما 

برگزار شد.
بخش هایی از این بیانیه به این شرح  است:

شــرکت کنندگان ضمن محکوم کــردن فتاواي 
تکفیري علمــاي درباري، علماء، متفکــران و مراکز 
اســلامي را دعوت نمودند تا با صدور فتوي، دروغین 
بودي فتاواي صادره از سوي روحانیون درباري، حامیان 
آنان و ارتباط تاریخي و مالي آنان با شــجره ملعونه را 

در جهان اسلام  افشا نمایند.
شرکت کنندگان در کنفرانس با بیان اینکه جریانات 
تروریســتي تکفیري حاصــل عقب ماندگي فرهنگي 
جهان اسلام اســت که ناشي از سقوط مسلمانان در 
مقابل تهاجم اســتعمار مي باشد بر لزوم از سرگیری 
روند فرهنگ و تمدن نوین اسلامی به عنوان بهترین 
راه نابودی اینگونه پدیده های انحرافی تأکید نمودند.

شرکت کنندگان با اشاره به سخنان ارزشمند مقام 
معظم رهبري حفظه الله در نشست سال گذشته وحدت 
اســلامي مبني بر ایجاد تمدن نوین اســلامي، آن را 
تاکیدي از سوي معظم له بر ارتباط وحدت امت اسلامي 
با تمدن نوین اسلامي دانسته و خواستار اهتمام بیشتر 
به مسئله فرهنگ و تمدن آینده امت اسلامي شدند.

شــرکت کنندگان در کنفرانس پیشــنهاد دادند 
تا با تشکیل ســازماني تحت عنوان »سازمان جهاني 
فرهنگ و تمدن نوین اســلامي« آن را مسئول ترویج 
افکار فرهنگي آینده امت اسلامي بدانند. لذا از صاحبان 
فکر و اندیشــه ناب فرهنگي و از ســایر فرزندان امت 
اسلامي می خواهد تا پس از تشکیل سازمان مربوطه 

با آن همکاری نمایند.
شــرکت کنندگان در اجلاس بر لزوم رسوا نمودن 
شیعه انگلیسي و بوق هاي آنان و اهل تسنن آمریکایي 
و بوق هاي آنان تاکید کرده و لزوم آگاهي و بصیرت در 

برابر رسانه های آنان را مورد تأکید قرار دادند.
این اجــلاس از وزارتخانه آموزش وپرورش جهان 
اسلام مي خواهد تا موضوع وحدت مسلمانان و تقریب 
میــان مذاهب آنها را به عنوان یک واحد درســی در 
کتاب های آموزشــی قــرار داده و از آنها می خواهد تا 
اجلاس هایی و موسساتی را به منظور تقریب در سراسر 
جهان به منظور گسترش فرهنگ تقریب ایجاد نمایند.

سی امین کنفرانس بین المللی وحدت اسلامی به کار خود پایان داد

فرمانــده نیروی هوایی ارتش در مراســم 
دانش آموختگی جمعی از خلبانان گفت: رژیم 
سعودی با دارا بودن انواع تجهیزات و اعتبارات 
به اهداف خود یعنی در دست گرفتن کنترل یمن 
و جلوگیری از نفوذ اسلام حقیقی در این کشور 

نرسیده است.
مراسم دانش آموختگی جمعی از خلبانان میگ۲۹ 
)فالکروم( و اف۵ )تایگر( با حضور امیر خلبان حســن 
شــاه صفی فرمانده نیروی هوایی ارتــش در پایگاه 

شهیدفکوری تبریز برگزار شد.
در ایــن مراســم، حجت الاســلام جلیلی صفت 
رئیس اداره عقیدتی سیاســی این نیــرو، امیر خلبان 
واحدی فرمانده پایگاه شــهید فکــوری و جمعی از 
فرماندهان، مسئولین و کارکنان این پایگاه نیز حضور 
داشــتند.فرمانده نیروی هوایی در این مراسم ضمن 
تبریــک به خلبانان و اســاتید، بر اســتفاده بهینه از 
تجهیزات و امکانات موجود تاکید کرد و در پایان نیز 

از خلبانان، اساتید خلبانان و کارکنان فنی تجلیل به 
عمل آمد.به گزارش مهر، امیر ســرتیپ خلبان حسن 
شاه صفی فرمانده نیروی هوایی ارتش در این مراسم 
گفت: نباید در اســتفاده از تجهیزات به آن چیزی که 
برای ما تعریف شــده اکتفا کنیم، چراکه با روش های 
ابتکاری، از تجهیزاتی که در اختیار داریم  باید نهایت 
بهره را داشته باشیم و این مهم نیاز به تلاش، تحقیق و 
مطالعه دارد.وی افزود: در کنار تجهیزات باید تاکتیک ها 
و روش های عملیاتی را نیز بروزرسانی کنیم تا از انجام 
تاکتیک هایی که امروزه بــا توجه به امکانات نظامی 
جدید کاربردی ندارد خودداری شده و وقت و هزینه ای 

صرف چنین روش هایی نشود.
امیر شاه صفی با اشاره به اوضاع منطقه غرب آسیا 
و وضعیت کشورهای این منطقه اظهار داشت: اتفاقاتی 
که در منطقه در حال وقوع اســت بیانگر این مسئله 
است که تجهیزات چندان هم تعیین کننده نیستند چرا 
که کشــوری همچون رژیم سعودی با دارا بودن انواع 

تجهیزات و اعتبارات به اهداف خود یعنی در دســت 
گرفتن کنترل یمن و جلوگیری از نفوذ اسلام حقیقی 

در این کشور نرسیده است.
فرمانده نیروی هوایی ارتش در پایان خاطرنشان 
کــرد: همانطور کــه خداوند متعال در قــرآن وعده 
همراهی با استقامت کنندگان و پیروزی آن ها را داده 
است، پیروزی واقعی در جبهه ها از آن مقاومت است و 
استکبار در هیچ جا موفق نبوده و نخواهد بود که آزادی 
حلب  و پیشرفت عملیات موصل مؤید این نکته است.

همچنین در این مراســم حجت الاســلام احمد 
جلیلی صفــت ضمن تبریک دانــش آموختگی به 
خلبانان واســاتید آنها، بر توام بودن تزکیه و تعلیم 
تاکید کرد و گفت: شــاید دشمنان ما از نظر علمی 
جلوتر از ما باشند ولی هر ضربه ای که از ما خورده اند 
و هر ناکامی که برایشان  در مواجهه با ما حاصل شده  
در نتیجه تزکیه و تقوای الهی بوده که علم ما را  بر 

آن ها پیروز گردانیده است.

فرمانده نیروی هوایی ارتش در مراسم فارغ التحصیلی خلبانان:

رژیم سعودی با انواع تجهیزات در رسیدن به اهداف خود در یمن ناتوان است

فرمانده نیروی هوافضای سپاه با بیان اینکه از 
بدو پیروزی انقلاب اســلامی تاکنون با ائتلافی از 
دشمنان مواجه بوده ایم گفت: این رویارویی همه 
حوزه ها از قبیل دیپلماسی و اقتصاد، عملیات ویژه 

و چریکی و حملات سایبری را شامل می شود.
همزمان با هفته پژوهش، سردار امیرعلی حاجی زاده 
فرمانده نیروی هوافضای ســپاه در جمع هیئت رئیسه و 
روسای دانشکده های دانشــگاه تربیت مدرس تهران با 
گرامی داشت هفته پژوهش اظهار داشت: موضوع پژوهش 
و تحقیق برای ما یک انتخاب نیســت، بلکه یک مسئله 
اضطراری بوده است و دانشگاه تربیت مدرس می تواند در 
حرکت علمی کشور نقش مهمی ایفا کند و در این زمینه 

نهضت فکری ایجاد کند.
وی با بیان اینکه از بدو پیروزی انقلاب اسلامی تاکنون 
با ائتلافی از دشمنان مواجه بوده ایم، گفت: این رویارویی 

تمام حوزه ها از قبیل دیپلماسی و اقتصاد، عملیات ویژه و 
چریکی، جنگهای کلاسیک، جنگهای روانی و تبلیغاتی، 
حملات سایبری و حمایت از فتنه گران را شامل می شود.

حاجی زاده با بیان اینکه دشــمنان با راهبرد جنگ 
ترکیبی به مقابله با ما برخاســته اند، گفت: با وجود تمام 
این تهدیدات باید اتکای ما به توانمندی های داخل کشور 
باشــد و در حوزه های نظامی و غیرنظامی بومی ســازی 
کنیم. در همین راستا و در مقطع کنونی آنان با استفاده 
تیم های نخبه در امور مذاکره، بخشی از آنچه را که قبلا 

از ما گرفته اند را به ما باز می گردانند.
حاجی زاده با تاکید بر اینکه اگر دشمنان اطراف ما 
را حصار بکشــند در ارتقای توانمندی، دانش و تولید در 
حوزه دفاعی بویژه در صنعت موشــکی متوقف نخواهیم 
شد، اظهار داشت: این مهم با استفاده از توان دانشگاه ها 
و شرکت های دانش بنیان محقق شده و بحمد الله امروز 

در حوزه های مختلــف دفاعی و پدافندی به خودکفایی 
رسیده ایم.

فرمانده نیروی هوا فضای سپاه در پایان با تاکید براینکه 
باید تمام تلاش خود را بمنظور محقق کردن منویات مقام 
معظــم رهبری به کار ببندیم، گفت: این حرکت جهادی 
می توانــد در حوزه غیرنظامی نیز رخ دهد و دانشــگاه ها 
باید وارد این حوزه شوند تا مطالبات رهبری محقق شود. 
در ابتدای این مراسم احمدی رئیس دانشگاه تربیت 
مدرس با اشــاره به توانمندی های علمی و فنی نیروی 
هوافضای سپاه اظهار داشــت: با توجه به پیشرفت های 
علمی شگفت انگیز بدنه ســپاه، به ویژه نیروی هوافضا  
لازم است تا پیوند میان مراکز دانشگاهی و نظامی بیش 
از پیش برقرار شده و دانشگاه تربیت مدرس آماده است 
تا با همکاری منســجم میان این دو نهاد بتواند در این 

مسیر مفید واقع شود.

سردار حاجی زاده در دانشگاه تربیت مدرس:

در صنعت موشکی متوقف نخواهیم شد

وزیر امور خارجه کشورمان روابط دوجانبه 
ایران و یونان را در مســیر خوب و صحیحی 
ارزیابی کرد و گفت: حسن نیت و اراده سیاسی 
در دو طرف برای گسترش هر چه بیشتر روابط 

در همه زمینه ها وجود دارد.  
»جــورج کاتروگکالوس« قائم مقــام وزیر امور 
خارجه یونان که به منظور شــرکت در دومین دور 
مشورت های سیاسی ایران و یونان در تهران به سر 
می برد، بعد از ظهر دیروز با محمد جواد ظریف وزیر 

امور خارجه کشورمان دیدار کرد.
در این دیدار در خصوص  روابط دو جانبه، روابط 
با اتحادیه اروپا، مسائل منطقه ای و بین المللی گفتگو 

و تبادل نظر شد.
بــه گزارش خبرگزاری مهــر، وزیر امور خارجه 
کشــورمان روابط دوجانبه ایران و یونان را در مسیر 
خوب و صحیح توصیف کرد و افزود: حســن نیت و 
اراده سیاســی در دو طرف برای گســترش هر چه 
بیشتر روابط در همه زمینه های سیاسی و اقتصادی 

وجود دارد. 
در ادامه این دیدار کاتروگکالوس هم با تاکید بر 
نقش و اهمیت جمهوری اسلامی ایران بر اراده یونان 

در گسترش و تعمیق روابط دو جانبه تاکید کرد. 
دیدار با رئیس جبهه عمل اسلامی لبنان

همچنین پس از دیدار مقام یونانی، رئیس »جبهه 
عمل اسلامی« لبنان و هیئت همراه وی با ظریف وزیر 

امور خارجه کشورمان دیدار و گفتگو کرد. 
به گزارش اداره دیپلماســی عمومی و رسانه ای 
وزارت امور خارجه، »شیخ زهیر جعید« رئیس جبهه 
عمل اســلامی لبنان به همراه جمعــی از اعضای 
این تشــکل با محمد جواد ظریف وزیر امور خارجه 
کشورمان دیدار و در خصوص مسائل مختلف جهان 

اسلام و منطقه تبادل نظر کردند. 

ظریف در دیدار قائم مقام 
وزیر امور خارجه یونان:

روابط سیاسی و اقتصادی 
ایران و یونان

 رو به گسترش است 

آیت الله محمد واعظ زاده خراسانی
 دار فانی را وداع گفت 

 آیت الله محمد واعظ زاده خراسانی نائب رئیس اتحادیه علمای 
مسلمان و عضو شورای عالی تقریب مذاهب بامداد دیروز در سن 

91 سالگی در منزلش در مشهد دار فانی را وداع گفت.
آیت الله واعظ زاده خراسانی در سال ۱۳۰4 شمسی در مشهد متولد 
شد و استاد دانشگاه فردوسی مشهد، مؤسس دانشگاه مذاهب اسلامی و 

نخستین دبیر کل مجمع جهانی تقریب مذاهب اسلامی بود.
آن مرحوم علوم دینی را در حوزه های علمیه نجف، مشهد و قم نزد 
اســاتید و مراجع بزرگی چون آیت الله العظمی سید حسین طباطبایی 
بروجردی، امام خمینــی)ره( و علامه طباطبائی آموخت و دارای اجازه 

نقل حدیث از مراجع بزرگ بود. 
از مرحوم واعظ زاده خراســانی کتابهای متعددی از جمله رســالة 
الشیخین، »الوحدة الاسلامیّة ، عناصرها و موانعها«، تصحیح و تحقیق دو 
کتاب »المقنع والهدایة« از شیخ صدوق، شرکت در تألیف جامع احادیث 
الشــیعه، تحقیق و ترجمة کتاب »الجمل والعقود فی العبادات« از شیخ 
طوسی، گردآوری، تصحیح وانتشار مقالات کنگره شیخ طوسی درسه جلد 
و نیز کتاب رجال و فهرست شیخ طوسی و نیز مقالات فراوان در مجلات 
مکتب اســلام، نشریه دانشکدة الهیات، نشریه مشکوة به زبان فارسی، و 
مجلة الارشاد، رسالة القرآن، رسالة الثقلین، رسالة التقریب به زبان عربی 
به یادگار مانده اســت.حامد واعظ زاده خراسانی فرزند آن مرحوم مراسم 
تشــییع آیت الله واعظ زاده خراسانی را ساعت ۹ و ۳۰ دقیقه صبح امروز 
از محل مهدیه بزرگ مشهد واقع در خیابان امام رضا)ع( مشهد به سمت 
حرم مطهر رضوی اعلام کرد.وی گفت: مراســم تدفین این عالم ربانی 

درحرم مطهر رضوی برگزار می شود.

چرا دستپاچه شده اید؟!
هفته گذشته وقتی کیهان دو خبر کوتاه سینمایی را به فاصله یک 
روز با ذکر برخی حواشی و تبعات آن انتشار داد، هرگز تصور نمی شد 

که اینچنین به اصطلاح آب در لانه مورچگان ریخته باشد!
این خبرها درباره یک جشــنواره شبه دولتی که عنوان خود را به 
نــام یک کارگردان فراری از وطن اختصاص داده بود و دیگری درباره 
تدریس اصغر فرهادی در یک موسســه قطری وابسته به خاندان امیر 
قطر که از تامین کنندگان اصلی منابع مالی تروریست های تکفیری از 
جمله داعش به شمار می آیند بود. خبرهای کیهان تنها از باب تذکر و 
هشدار بود، اما آنچه از سوی شبه روشنفکران و اعوان و انصارشان اتفاق 
افتاد، یک نوع دستپاچگی در پاسخ و به راه انداختن هیاهو بود تا بلکه 
برخی واقعیات در زیر این غوغا و جیغ و داد، پنهان بماند. آن ها در این 
راه حتی از برخی افراد خوش نام نیز سوءاستفاده کردند، غافل از آنکه 
حقیقت را نمی توان با هیاهو ، ناشنیده گذاشت. ضمن اینکه بسیاری 
از آنها گویا از یک منبع و مأخذ واحد پمپاژ شده باشند، حتی به خود 
زحمت تغییر یک »واو« را در متن نوشته همان منبع و مأخذ واحد را 

نداده و بی  کم وکاست، تمام آن را به چاپ رسانده بودند! 
شنیده شده که عوامل رسانه  های زنجیره ای با بسیاری از بازیگران 
و کارگردانان و نویســندگان تماس گرفته و از آنها خواسته اند که در 
مقابل خبر کیهان موضع گرفته و مطالبی بیان کنند تا انتشار یابد که 
از میان تمامی این تماس ها به جز دو- سه نفر، کس دیگری حاضر به 
پاسخ دادن نشده و خبرگزاری های یاد شده، صحبت های همین ۳-۲ 
نفر را  پوشش داده و از قول این لشکر ۲ نفره!  تیتر زدند؛ که : »دفاع 

هنرمندان از بهرام بیضایی در برابر کیهان«!
اما بعد از اینکه تنها دو نفر از فعالین عرصه سینما با درج مطالب 
احساسی و خارج از استدلال و منطق و با عباراتی غیرمنصفانه کیهان 
را نواختند و رســانه های بیگانه و نشریات زنجیره ای نیز آنها را مفصل 
بازتاب داده و بعضا آن را »دفاع تمام قد« تلقی کرده و حتی به تیتر روی 
جلد تبدیل نمودند، و با تیترهای درشت به استقبال آن رفتند، یکی از 
وب سایت ها نیز با تیتر »حاج کاظم سینما، مراقب فتنه شبه روشنفکرها 
باش«، پاسخ آنها را تنها »تلاشی با شیوه پوپولیستی برای تحریک حس 
مخاطب و پاك کردن صورت مسئله در مقابل سؤال منطقی کیهان« 

محسوب نمود. 
بیانیه ای نیز با نام انجمن منتقدان، نویسندگان و پژوهشگران خانه 
تئاتر منتشــر شد که بدون اشاره به مطلب کیهان و حتی بی آنکه نام 
بیضایــی را ببرد، پس از به کارگیری چنــد جمله ادبی و به اصطلاح 
شــاعرانه که نه ارتباطی به خبر کیهان داشت و نه تناسبی با پاسخ به 
آن ، اضافــه کرده بود که: »بگذار ســکوت کنیم ...«! اما علی رغم این 
ادعا چندین جمله به اصطــلاح ادبی دیگر در پی آن آورده بودند که 
بازهم معنا و مفهوم خاصی از آن مستفاد نمی گردید! و در پایان مجددا 
نوشته بودند:» ... سکوت می کنیم؛ زیرا سکوت هنر خردمندان است«!

وب ســایت »عصر ایران« نیز مطلب کیهان را به بزرگ کردن فرقه 
ضاله بهائیت ارتباط داد و با توهم اینکه بهرام بیضایی به اصطلاح هنرمند 
بزرگی است، نوشت که انتساب این هنرمندان به فرقه بهائیت، تبلیغی 
برای فرقه یاد شــده اســت. غافل از آنکه نه آنچنان بیضایی هنرمند 
بزرگی حتی در میان اهل هنر محسوب شده )چنانچه دکتر کاووسی، 
فیلم های او را اساسا »سینما« نمی دانست و در آخرین فیلمش یعنی 
»وقتی همه خوابیم«، آنچنان مورد توهین و ناسزای همان به اصطلاح 
اهل هنر قرار گرفت که ناگزیر از کشور خارج شد( و نه برفرض محال 
با وابســتگی های یک نفر به بهائیت، فرقه ضاله یاد شــده مهم جلوه 
می کند. چراکه این فرقه آنچنان در میان ملت ایران مورد نفرت است 
که هیچ چیــز آن را تطهیر نخواهد کرد. ضمن اینکه این فرقه هم در 
حد خود افراد مهم تر و معروف تری دارد که امثال بیضایی به قولی در 

مقابل آنها اساسا به شمار نمی آیند!
اما خبر تدریس اصغر فرهادی برای موسســه قطری انستیتو فیلم 
دوحه که وابســته به خاندان امیر قطر بوده و از پول آنها اداره شــده 
و تهیه کنندگــی فیلم فروشــنده را هم برعهده داشــته ، بازتاب های 
گســترده ای یافت. طیف وسیعی از خبرگزاری ها و نشریات زنجیره ای 
مانند »خبر آنلاین« خبر کیهان را با تیتر »اقدام عجیب یک روزنامه؛ 
کیهان، اصغرفرهادی را کنار عاملان قرارداد ترکمانچای و گلستان قرار 
داد« بازتاب دادند! این درحالی است که متن خبر نشان می دهد کیهان 
تنها از اصغر فرهادی خواسته بود که از تجارب تاریخی شبه روشنفکران 
قبلی عبرت گرفته و با حامیان و پدرخوانده های تروریست های تکفیری 
دست ندهد. بالاخره این واکنش ها به روی جلد برخی نشریات زنجیره ای 
مانند »شرق« هم کشید و آن را ادامه سناریویی دانستند که با بیضایی 

شروع شده بود! و تیتر زدند که :
»... پس از بهرام بیضایی ، سناریوی جدید / کیهان مقابل فرهادی ...«

اما نکته قابل توجه اینکه در تمامی این خبرها نه تنها خبر کیهان 
رد نشــده بلکه برآن تاکید شــده است، اما ســرمایه گذاری موسسه 
قطری وابســته به امیر قطر و تامین کننده مالــی داعش ، برای فیلم 
»فروشــنده«یک موفقیت دانسته شده است! البته این فقره افتخار به 
کمک های وهابیون و حامیان گروهک های تروریستی تکفیری در جبهه 
به اصطلاح اصلاحات و شــبه روشنفکران، پدیده جدیدی نیست و در 
جریان فتنه ۸۸ نیز آنها به پول های آل سعود نیز که از طریق دولت به 

اصطلاح خودگردان فلسطینی)!( رسید هم افتخار کردند!


